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DAGSORDEN

L. Underskrivning af referater

2. Område dag

a. Afhold eller aflyse?

b. Bestilling af hoppeborg, fadøl mm

c. lndkøb af materialer

d. lndkøb af forplejning

e. Opgaver og ansvarsfordeling

3. Fældning/beskæring af træer

a. Liste med de henvendelser jeg har fået er nedenfor

4. Bordet rundt

a. Formanden (AW)

b. Regnskab (JA)

c. Beboerhus (NS)

d. Kommunen (lJ)

e. Web (cO)

f. Grønt område (JT)

5. Dato for næste møde

6. Evt.

Referat

1. Underskrevet og godkendt

2. Grøn område dag

a. Afholdes eller aflyses?

i. Det ansvarlige er at vi aflyser arrangementet inkl. Fællesspisning.

I stedet vil der blive meldt ud at der er nogle ting på legepladsen der SKAL ordnes,

så derfor vil der blive efterspurgt i infobrev og på facebook efter nogle frivillige

hænder til at få det ordnet, samme dato kl 10.

b.

c. De ting der skal ordnes er: Tag på sandtårn (skiftet til komposit), gulv i sandtårn (skiftes til

terrassebrædder), gulv i klatretårn (skiftes til brædder som fræses), klatrenet bliver bestilt

hjem men ikke skiftes, faldsand ved gyngerne, rækværk langs trapper ved ruchebane

(skiftes til terrassebrædder), bolt i overlægger ved svævebane, legeplads vest skal have nyt

legehus, ruchebane ved legeplads vest skal have ny trappe. Bestilles med levering.

JA måler op hvor meget vi skal bruge og bestiller.
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John undersøger om håndværkerskolen laver legehus, trappe og evt. en lille pavillon/et lille

shelter.

Der skal købes masker og sprit.

d.

3. Vi skal have Havredahl med ude og se på de træer der efterspurgt, lndtegner på et kort hvilke træer

der skal efterses. Hvis vi fælder et træ planter vi et nyt.

Se bilag 1 for efterspØrgsler.

4. Bordet rundt:

a. Formanden (AW)

AW fået telefonopkald ang. campingvogn der var parkeret. Den er fjernet. Ejeren af

campingvognen klaget over naboernes trampolin. Hvis ikke trampolinen blev fjernet ville de

stille campingvognen frem igen.

b. Regnskab (JA)

Regnskab gennemgået og godkendt.

c. Beboerhus (NS)

NS er nu alsvarlig fra 7/8.

lntet nyt herfra. AW opdaterer flyer med NS'telefon nr. og telefontider. Kopi til CO.

CO laver ny kalender på hjemmesiden, plus laver ny mail + drev til opbevaring. CO hjælper

med at overføre Johns kalender til ny "Teglmarken" mail kalender,

d. Kommunen (lJ)

i. lJ har snakket med kommunen ang. klipning af grønne område ved skråninger ned

mod vandløbet. Arbejdsfolkene klagede over at skråningerne var besværlige at

klippe og at de fik knæsmerter. lJ gjort opmærksom på at det er deres opgave ikke

vores.

NS: Kommunen vil bl.a. flytte randen eller grave kæmpestore betonrør ned så det

bliver plant istedet.

John: beboerne på det sidste stykke efter andedammen har ladet deres hækaffald

ligge på skråningen.

ii. Der er intet nyt ang. asfaltering af stierne. Kommunen venter på tilbagemelding fra

de ansvarlige for asfalteringen.

iii. På sidste stikvej til rækkehusene er der i gang med at blive lagt ny fjernvarme da de

skulle have lagt ny asfalt. Dermed får de tilskud til asfalteringen.

e. Web (co)

NS: Der sker ikke meget på hjemmesiden. Det kommer til at hjælpe med at kalenderen

bliver opdateret. John og Christen klarer kalenderen i morgen aften.

f. Grønt område (JT)

JT vil tage kontakt til dem der har ladet deres haveaffald ligge på det sidste stræk efter

andedammen.

5. Næste møde: 26110 k|.19

NS har kage med.

5. Evt:
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lb har fået henvendelser fra beboere hvorvidt vi kan få skiftet skiltene med nummer eller

navn.

Det er vendepladsens ansvar at skifte nummer-skiltet.

lb har tidligere snakket med kommunen som ikke vil skifte vejnavnskiltene. Han kontakter

dem igen da vejnavnskiltene står på kommunens grund.

Hvis de ikke vil skifte dem, kan bestyrelsen undersøge hvad det koster.

Goddag farvel arrangement d. Lllg-20 ca. kl 18.

Evt. Funhall, rundvisning og prøvesmagning på bryghuset.

John Lind Thomsen

Sekretær

.1 -/-
l! Ø

Nicolai Svensson
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Bilag 1:

Følgende er sendt pr mail til formand AW:

Vi ønsker at få stynet, eller helst fældet, de store træer der står syd for fodboldbanerne.

Vi har et ønske h6r i den sidste række om, at man kaster et blik på træerne nedenfor vores række ( L47 -
1ss ).

På det forholdsvis lille areal har vi et flot egetræ og et flot lærketræ. De to træer domineres imidlertid af

mange voldsomt store birketræer.

Vi vil foreslå, at gartneren vurderer, om man skal tynde ud i birketræerne eller helt at fjerne dem.

Vi vil gerne have fældet en hel del træer på sydsiden udenfor Teglmarken 157 (det stykke mellem vor grund

og Teglmarken). Det er blevet en hel "urskov", med mega høje træer der .

Det er jo kommunens grund, men grundejerforeningen der har ryddepligten.

Jeg ønsker meget gerne, at få fældet eller beskåret nogle træer i

TEGLMARKEN 157, da de både tager meget lys/sol, men nogle går også ind over hækken.

Vi har i flere år klaget over træerne der står på de 2 hjørner hvor vi bor (Teglmarken 38).

Træerne hænger ind over vores have, og smider utrolig meget skidt af sig, både grene og agern.

Samtidig ødelægger de vores tag da der kommer mos og Brønne aflejringer på tagstenene.

Jf. info-brev tra 316 indgiver vi hermed Ønske om at få kigget på det store egetræ, som står allerøverst oppe

ved Ålekrogen ud for vores hus i nr 1.

Vi har et stort ønske om at få fældet træet, da det "sviner" en del ind på vores grund, bl.a. ned på taget af

vores garage- og skur. Vi har selv fældet 3 træer på vores grund af samme årsag.
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Efter jeres sidste info kan man komme med ønsker om evt. fældning/beskæring af træer i området. Vi har

nogle ønsker på den lille legeplads mod sydvest (ved rundkørslen), der står en del grantræer, der er gået

ud, som efterhånden ikke pynter mere, så vi kunne godt ønske at få dem fældet, da det er vores udsigt fra

stuen O. Der står også et træ i egetræ's gruppen, der gået helt ud, og en der delvis er gået ud, dem kunne

vi også godt tænke os at få fældet, da det også er vores udsigt.

ET STORT øNSKE ER DE MEGA STORE TRÆ, FOR ENDEN AF SPORTSPLADSEN,

SOM ER TIL STOR GENE ÅRET RUNDT.

VI HAR GRENE . BLADE - OG ISÆR PT. ''FLYVERE'' FRø OVER HELE GRUNDEN.

Jeg har kontaktet dig i februar og ligeledes til den efterfølgende generalforsamling, vedr. fældning af det

store træ, der står alene tilbage, efter fældning af tre andre træer for et par år siden, for enden af vejen

Teglmarken 63-73.

Grenene fra dette træer vokser ind mod gavlen og taget på huset, samt medfører masser af frø, visne blade

mv på stier, tagrender, samt ind ad åbne vinduer.

Jeg må derfor anmode om, at bestyrelsen får kigget på dette, når I gennemgår området igen. Mine naboer
på begge sider er helt enige.

Jeg vil gerne informeres om, hvornår bestyrelsen gennemgår området.

Jeg vil gerne gøre opmærksom på, at vi har et ønske om at få fjernet
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